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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum:  

RE: update inniopen corona-achterstanden 
donderdag 14 januari 2021 10;30:03 

Hey 	en allemaal, 

Door de brandbrief van de G4 is er nu weer veel beweging op dit thema. Vanuit 
Kansengelijkheid waren we al bezig met een claim voor de voorjaarsnota voor corona-
achterstanden bij kinderen die toch al een hoog risico op achterstanden hadden. Het lijkt 
nu voor de hand te liggen om lets voor te bereiden dat meer terreinen beslaat, zoals ook 
in de oproep van de G4 zit: dus ook met aandacht voor selectie, doorstroom, leraren 
etc. 

Wij gaan vandaag aan de slag met een concept, o.b.v. ideeen die we her en der al 
hadden (o.a. uit het werkgroepje doorstroom po-vo, het fiche voor RRF etc). Goed om 
dit te integreren met wat er in deze werkgroep moet gaan gebeuren! Kunnen we morgen 
bespreken en we nemen jullie mee zodra we een eerste concept hebben. 

Groet, 

--- 
Van: 
VerzMin 
Aan: 

14 *anuari 2021 10:05 

Onderwerp: 1 : u e inn open corona-a • ersta 

Hoi allemaal, 

Dank voor je updat 	Morgen spreken we elkaar goed en kunnen we bespreken 
welke acties we de komen e weken moeten doen en hoe we de taken verdelen. 
Ik maak hiertoe vandaag nog een overzicht. 

Hierbij stuur ik wet alvast de aangepaste nota toe over de inrichting en plan van aanpak 
van ons projectteam. Ik heb de nota omgezet naar een nota ter informatie, en enkele 
punten aangepast/toegevoegd n.a.v. reacties van de MT-leden. Deze nota staat 
maandag ter informatie op de agenda van MTDGPV. Mochten jullie nog lets missen of 
jets anders willen zien dan hoor ik het graag uiterlijk morgen 10 uur, zodat ik m tijdig 
kan aanleveren bij 

Nota ter informatie projectteam inhaten achterstanden als  gevolg van corona.docx 
(htt s: 	roz 	 ) 

Verder wat acties van mijn kant: 
- Volgende week heb ik een gesprek met de PO-raad en met de VNG; 
- Ik spreek de leraarambtenaren van PO nog voor hun ervaringen op hun scholen 
(mogelijk trekken we dat wat breder door hun netwerk te betrekken) 
- Ik plan volgende week een interne denksessie met een wat bredere groep. Morgen 
graag ook bespreken hoe we dat kunnen inrichten en wie daar verder nog bij aan 
moeten haken. 

Groet, 

I Senior beleidsmedewerker team Onderwijsachterstanden en Jonge Kind I Directie 
ma r Onderwljs Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 	aminocw_ni. I 06 - 



Van 
Verzonden: woensda 13 .anuari 2021 12:03 
Aan: 
Onderwerp: update innlopen corona-achterstanden 

Hoi, 
Even een update van mijn kant: 

- Minister krijgt vandaag ivm interview morgen in trouw een spreeklijn nav plan G4. 
- G4 wil ambtelijk met ons overleg, wij ook. Doel is volgende week. Ik heb van 

utrecht al twee namen. Amsterdam komt met namen. Den haag en rotterdam 
reageren nog niet. Als namen bekend zijn gaan we plannen. Hopeijik kan dit 
morgen. We moeten de sessie wel goed voorbereiden. Plan van G4 richt zich 
breed op achtrstanden en kansengelijkheid. Heel mooi, maar onze focus zit nu op 
de corona-achterstanden. 

- Als MTVO hebben een app-groep met oud-collega's die nu in het VO zitten. Ik heb 
gevraagd ofwe hen mogen benaderen met vragen. Vier hebben positief 
gereageerd. We kunnen dit onderling verdelen. 

- En VO-raad heeft positief gereageerd op verzoek voor contact. Ik zal hen bellen. 
zou dit met PO-raad doen. Martijn had dit ook al met 

en 	 besproken. 

Tot zover. 
Grp  


